
Initiativ
Hälso- och sjukvårdsnämnden 

I dagsläget har HSN fattat beslut om att gå vidare med en upphandling som innebär en totalentreprenad av 
BB/förlossningsvården i Lycksele. HSN var emellertid inte enhälligt. Sverigedemokraterna var tydliga med att 
upphandling inte är en rimlig väg fram. Sverigedemokraterna var tydliga även  från början med att en direkt-
upphandling inte var juridiskt genomförbar. Detta innebär att upphandlingen inte kommer att vara klar i år 
och förmodligen inte heller nästa år. Det är oacceptabelt. 

Det är dags att Region Västerbotten tar ansvar för BB i Lycksele; att vi är tydliga med att målet är att få igång 
verksamheten i egen regi så fort som möjligti stället för en långdragen upphandling. Vi behöver se till att vi 
har en bra läkarbemanning, och att ha en fungerande incitamentsstyrning med bra arbetsvillkor för att sä-
kerställa dessa – likväl som barnmorskor. Detta innebär att vi, enligt oss Sverigedemokrater, enbart ska ha en 
strategi, i stället för HSN:s nuvarande ställningstagande med två parallella strategier.
 
Med anledning av ovanstående föreslår jag
Att Hälso- och sjukvårdsnämnden väljer att inte gå vidare med upphandling, utan i stället väljer att prioritera 
att driva BB i Lycksele i egen regi.
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